
REFERAT 
 
E / F Applebysgaard - Ekstraordinær generalforsamling  
 
Mødested:  hos Finn og Mette Valentin, Christianshavns Voldgade 1, 1.th. 
Mødedato: 27. november 2018 kl. 19:00 
 

Fremmødte:  18 lejligheder repræsenteret ud af 38, heraf 8 repræsenteret ved fuldmagter.  

 

Dagsorden 

 
1. Valg af dirigent og referent. 

2. Behandling af forslag vedrørende godkendelse af revideret budgetramme for projekt vedr. 
renovering af 4 bagtrapper: 

Bestyrelsen indstiller til, at den reviderede budgetramme for projektet på i alt 1.096.118 
dkk inkl. moms, inkl. udgifter til byggeteknisk rådgiver (DEAS) og entrepriseforsikring, 
godkendes 
 

3.      Såfremt forslaget under punkt 2 godkendes: 
Behandling af forslag vedrørende tilvalg af " Fuldspartling og filt på væggene i opgange Overgaden 
Oven Vandet 2 og 2A", i alt 162.250 dkk inkl. moms, inkl. udgifter til byggeteknisk rådgiver. 
Den samlede budgetramme for projektet vil dermed blive udvidet til 1.258.368 dkk. inkl. moms 

 
 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsesformand Marianne Fryd Christensen bød velkommen og foreslog ejer og 

bestyrelsesmedlem Finn Valentin som dirigent og ejer og bestyrelsesmedlem Mette Ewald som 

referent. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

2. Behandling af revideret budgetramme for bagtrappeprojektet på i alt 1.096.118 kroner 

inklusive udgifter til byggeteknisk rådgiver mm. 

Marianne fremlagde kort forløbet fra den ordinære generalforsamling i foråret 2018 frem til denne 

ekstraordinære generalforsamling og baggrunden for den budgetterede forhøjelse: De tilbud, som 

bestyrelsen selv havde indhentet i foråret 2018, ligger ikke langt fra de nye tilbud indhentet af DEAS. 

Men med de nye specifikationer af udbudsmaterialet, udgifterne til den byggetekniske rådgiver samt 

en mindre forhøjelse af tilbuddene, gør at beløbet overstiger det beløb, som den ordinære 

generalforsamling vedtog. Bestyrelsen anbefaler valg af den billigste udbyder baseret på en mindre 

prisforskel (en forskel på 30.250 kroner på grundydelsen, samt 82.000 kroner på tilvalget). 

Marianne kommenterede kort nogle af de spørgsmål, som ejere havde rejst til DEAS og bestyrelsen 

(se vedlagte), og oplyste, at renoveringen af bagtrapperne vil få som konsekvens, at Ejerforeningen 

igen må udskyde renoveringen af facaden og nu til 2024/2025. Hvis det viser sig, at det på det 

tidspunkt planlagt hensatte beløb på 1.500.000 kroner til facaderenoveringen ikke er tilstrækkeligt, 

må Ejerforeningen tage stilling til, om der skal foretages en ekstra opkrævning / opsparing. 
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Bagtrapperenoveringen vil i 2019 ikke resultere i en ekstra opkrævning hos ejerne, men 

Ejerforeningens opsparing til planlagte vedligeholdelsesopgaver vil blive brugt. 

Det er en gammel ejendom, som løbende kræver vedligehold, og udover usikkerhed vedr. størrelsen 

af omkostninger til den kommende facade renovering, er der også opgaver, som f.eks. vedligehold af 

ejendommens port og en generel udskiftning af de lodrette vandrør i ejendommen, som i dag ikke er 

på vedligeholdelsesbudgettet, men som også må forventes at skulle laves i de kommende år. 

Ejer Hans Bang rejste spørgsmålet om, hvorfor udbuds- og tilbudsmateriale ikke var publiceret på 

foreningens hjemmeside, hvortil bestyrelsen svarede, at der igennem en længere periode har været 

udfordringer med at lægge materiale på hjemmesiden. Hans Bang rejste også spørgsmål om, 

hvordan bestyrelsen forventede at involvere ejerne i valget af farver til bagtrapperne. Bestyrelsen 

oplyste, at farver vælges af bestyrelsen. Det siger sig selv at bestyrelsen har brug for manøvrefrihed 

indenfor det givne mandat for at kunne løfte et så tungt renoveringsprojekt. 

Der blev stemt om er en udvidelse af budgetrammen for bagtrapperenoveringen til 1.096.118 kroner. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget.     

 

3. Behandling af tilvalg om ”Fuldspartling på væggene i opgange Overgaden Oven Vandet 2 

og 2a/CV 1 til i alt 162.250 kr. inklusive moms. 

Forslaget blev vedtaget med 15 stemmer for at vælge optionen til og 3 stemmer imod. 

 

Mødet afsluttedes kl.  20 

 

Vedlagt: mail korrespondance med ejer Hans Bang, Christianshavns Voldgade 3, st. tv. og mail fra ejer 

Peder Møller, Christianshavns Voldgade 3, 5. th. 
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Korrespondance med ejer Hans Bang: 
 
Marianne Fryd Christensen 
Mon 11/26/2018, 9:12 PM 
fambang@yahoo.dk; 
Applebysgaard Bestyrelsen; 
Lone Etbøl 

 

Hej Hans, 

 

Godt at høre, at du har fået svar på dine spørgsmål. 

 

Inden udsendelsen af materialet, blev DEAS bedt om at vurdere, hvorvidt materialet var dækkende 

i forhold til, hvad deres erfaring var fra lignende projekter i andre foreninger. DEAS meldte tilbage, 

at det var deres vurdering, at materialet var fuldt dækkende. 

 

Jeg kan også oplyse, at du er den eneste i ejerforeningen, som har bedt om yderligere 

informationer udover, hvad der er sendt ud fra DEAS. 

 

Endelig vil jeg bede dig om at huske på, at renoveringen af de 4 bagtrapper blev godkendt på 

Generalforsamlingen i foråret - uden udsendelse af materiale - og at det, som der skal besluttes 

nu, udelukkende er en udvidelse af budgetrammen. 

 

Min vurdering er, at vi som bestyrelse har fået et mandat, som vi efter bedste evne - og nu også 

med teknisk rådgivning - gør vores bedste for at udfylde. I det arbejde, synes jeg ikke, at man som 

ejer kan forvente, at man skal informeres om alle detaljer for at kunne træffe en beslutning - men 

vi har forsøgt at give ejerne et overblik over hvor vi er og hvad der skal stemmes om. Men det er 

selvfølgelig en vurdering, som vi har foretaget - men som jeg dog vurderer er i fuld 

overensstemmelse med foreningens vedtægter. 

 

Vi ses i morgen. 

 

Mvh Marianne 

 

 

 

 
From: fambang@yahoo.dk <fambang@yahoo.dk> 

Sent: Monday, November 26, 2018 5:59 PM 

To: Marianne Fryd Christensen 

Subject: Sv.:SV: Generalforsamling Applebys Gård 
  
Hej Marianne 
Tak for en hurtig tilbagemelding. Jeg har fået svar på mine spørgsmål, men burde der ikke være 
sendt noget mere oplysnings materiale med ud.  
Mvh Hans 
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-------- Oprindelig meddelelse -------- 
Emne: Re: SV: Generalforsamling Applebys Gård 
Fra: Marianne Fryd Christensen  
Til: jane bang  
CC: "Agnete Birgitte Nielsen (agnetebnielsen@hotmail.com) " ,"foldebjerge@gmail.com " 
,jensen.pe@gmail.com," fv.ino@cbs.dk" ,Lone Etbøl  
 
 
Hej Hans, 

 

Nu har du ikke set det sæt af i alt 8 tilbudslister, som DEAS har udarbejdet i skabelon, og som 

begge de 2 tilbudsgivere har udfyldt, som grundlag for deres tilbud. 

 

Det er kun for tilbudsliste nr. 4, som omhandler murerarbejdet, at vægge i kælderplan er undtaget 

fra projektet. 

For eks. tilbudsliste nr. 5, som omhandler malerarbejdet er der ikke oplistet nogle undtagelser. 

Malerarbejdet skal således laves for hele bagtrappen inkl. kælderhalsene. 

 

Jeg håber, at det besvarer dit spørgsmål. 

 

Mvh Marianne 

 
From: jane bang <fambang@yahoo.dk> 

Sent: Friday, November 23, 2018 4:06 PM 

To: Marianne Fryd Christensen 

Cc: Agnete Birgitte Nielsen (agnetebnielsen@hotmail.com); foldebjerge@gmail.com; 

jensen.pe@gmail.com; fv.ino@cbs.dk; Lone Etbøl 

Subject: Re: SV: Generalforsamling Applebys Gård 
  
Hej Bestyrelse og DEAS 
Tak for tilbagemelding, det giver også god forståelse for at renoveringsarbejdet på bitrappernes 
kældervægge skal udføres af en kompetent murer.  
Når det af svaret fremgå at bitrappernes kældervæggene ikke er med i udbudet om 
malerrenovering, hvornår vil kældervæggene på bitrapperne, efter murerarbejde,  så blive 
malet?   
Med hensyn til mit spørgsmål om fugt i kældervæggene, så var spørgsmålet kun relateret til 
bitrappernes vægge, beklager at spørgsmålet kunne misfortolkes. Tager det fremsendte svar om 
fugt i bitrappernes kældervægge til efterretning. 
Mvh Hans  

Sendt fra min iPad 
 
Den 21. nov. 2018 kl. 17.45 skrev Marianne Fryd Christensen 
<marianne_fryd_christensen@hotmail.com>: 

Hej Hans, 

 

Pe
nn

eo
 d

ok
um

en
tn

øg
le

: 1
G

IP
L-

42
D

O
A-

O
PL

D
N

-7
E8

G
5-

BZ
W

W
3-

U
H

O
YD

mailto:marianne_fryd_christensen@hotmail.com


Bestyrelsen har i samarbejde med DEAS udarbejdet det vedlagte svar på dine spørgsmål vedr. 

renoveringen af de 4 bitrapper. 

 

Mvh Marianne 

 
From: jane bang <fambang@yahoo.dk> 

Sent: Sunday, November 11, 2018 4:19 PM 

To: Lone Etbøl 

Cc: marianne_fryd_christensen@hotmail.com; Agnete Birgitte Nielsen 

(agnetebnielsen@hotmail.com); foldebjerge@gmail.com; jensen.pe@gmail.com; fv.ino@cbs.dk 

Subject: Re: SV: Generalforsamling Applebys Gård 
  
HEJ LONE OG BESTYRELSE 
Tak for tilsendte materiale, giver et godt billeder af hvad der skal ske, tak for det.  
Jeg har konstateret at kældervæggene i udbudsmaterialet, side 18, ikke er med i udbuddet, det 
undre mig meget da de jo er en del af bitrapperne, når nu bitrapperne få et flot udsende, vil der 
være meget iøjnefaldene at den nederste del af bitrapperne ikke er istandsat.  
Bitrappen  til Chr. Havns Voldgade 3 vil fremstå meget synligt med  pudsede vægge og store 
områder  med saltudtræk.  
For at sikre ejendommen mod fugtpåvirkninger bør der i forbindelse med renovering af 
bitrapperne træffes foranstaltning mod den opstigende fugt og derved muliggøre behandling af 
kædervæggene. 
Med hensyn til trapperne  kan jeg ikke helt forstå udbudsmaterialet, er det kun de trappetrin der 
for nuværende har linoleum der skal have det fornyet, eller er det alle trappetrinene i alle 4 
bitrapper  der skal pålægges linoleum? Hvad med gulvet og de nederste trappetrin i Chr.havn 
Voldgade 3 som for nuværende består af betonhavefliser? 
Kan man på nuværende tidspunkt oplyse noget om hvornår og hvordan der skal foretages valg af 
farver til træværk, linoleum  og vægge.  
Med venlig hilsen 
Hans Bang 
Sendt fra min iPad 
 
Den 9. nov. 2018 kl. 15.14 skrev Lone Etbøl <LET@deas.dk>: 

Hej Hans 
  
Jeg vedhæfter miljørapporten fra Bøgh og Helstrup samt arbejdsbeskrivelsen fra DEAS. 
  
Såfremt der er spørgsmål til materialet er det vigtigt, at disse sendes skriftligt til DEAS med 
kopi til bestyrelsen, og at det sker senest den 22. november 2018. Spørgsmålene vil blive 
besvaret skriftligt, og både spørgsmål og svar vil blive en del af det referat, der udfærdiges af 
den ekstraordinære generalforsamling. 
  
God weekend. 
  
  
Venlig hilsen 
  
Lone Etbøl 
Ejendomsadministrator, Foreninger, Kundeteam 4 
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Direkte           +45 39 46 64 30 
Team           +45 39 46 69 54 
Team-mail           kundeteam4@deas.dk 
  
  
DEAS A/S 
Dirch Passers Allé 76 
2000 Frederiksberg 
Telefon +45 70 30 20 20 
www.deas.dk 
  
CVR: 20 28 34 16 
EAN/GLN-nr. 5790002305504  
  
Sådan finder du DEAS  
  
  
ü SAVE PAPER - THINK BEFORE YOU PRINT 
-----Oprindelig meddelelse----- 
Fra: jane bang <fambang@yahoo.dk>  
Sendt: 7. november 2018 12:15 
Til: Lone Etbøl <LET@deas.dk> 
Emne: Generalforsamling Applebys Gård 
  
Hej Lone 
Du har indkaldt til generalforsamling den 27. November 2018, i den anledning skal der tages 
stilling til renovering af bagtrapper. For at jeg kan se hvad det er for et arbejde der skal 
udføres vil jeg anmode om at få tilsendt udbudsmaterialet, eller er det svært at se hvad man 
får for pengene. 
Mvh Hans Bang 
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Bestyrelsens / DEAS’ svar fremsendt 21. november 2018 på Hans Bangs spørgsmål 
modtaget 7. november 2018: 
 
SPØRGSMÅL: Tak for tilsendte materiale, giver et godt billeder af hvad der skal ske, tak for 
det. Jeg har konstateret at kældervæggene i udbudsmaterialet, side 18, ikke er med i 
udbuddet, det undre mig meget da de jo er en del af bitrapperne, når nu bitrapperne få et flot 
udsende, vil der være meget iøjnefaldene at den nederste del af bitrapperne ikke er istandsat.  
SVAR: Det er ikke med under selve maler renoveringen, da erfaringen viser, at det skal laves 
af en murermester, der før har prøvet at arbejde med specielpuds. Der er derfor indhentet 2 
særskilte tilbud på murerarbejdet i de nedre bitrappe vægge og anslåede omkostninger til 
dette arbejde fremgår af ”Økonomi og byggebudget”, som er sendt ud sammen med 
Indkaldelsen til den Ekstraordinære Generalforsamling. I dette tilfælde er der valgt Weber 
Dry renoveringsmørtel. Men da det også skal have tid til at tørre ordentligt op inden det kan 
viderebehandles - ja så giver det god mening at få lavet de nedre bitrappe vægge hurtigst 
muligt i år. Denne del af projektet vil derfor igangsættes hurtigst muligt. 
SPØRGSMÅL: Bitrappen  til Chr. Havns Voldgade 3 vil fremstå meget synligt med  pudsede 
vægge og store områder  med saltudtræk.  
For at sikre ejendommen mod fugtpåvirkninger bør der i forbindelse med renovering af 
bitrapperne træffes foranstaltning mod den opstigende fugt og derved muliggøre behandling 
af kædervæggene.  
SVAR: Generel fugtbehandling af kældervægge er en hel anden sag, som ikke er inkluderet i 
dette projekt vedr. renovering af bitrapper. DEAS har med bestyrelsen drøftet dette punkt, 
som er grundfugt og som kan stoppes med flere tiltag. Det mest kendte vil være at skyde 
stålplader ind, men som man kan forestille sig også enorm bekosteligt. Yderligere har DEAS 
haft produktet Dry Tech oppe at vende, men også dette er bekosteligt. Udgangspunktet for 
projektet er en renovering af bitrapperne, og ikke en tørlægning af hele kælderen. 
SPØRGSMÅL: Med hensyn til trapperne  kan jeg ikke helt forstå udbudsmaterialet, er det kun 
de trappetrin der for nuværende har linoleum der skal have det fornyet, eller er det alle 
trappetrinene i alle 4 bitrapper  der skal pålægges linoleum? Hvad med gulvet og de nederste 
trappetrin i Chr.havn Voldgade 3 som for nuværende består af betonhavefliser? 
SVAR: Ja, det er kun de trappetrin, som for nærværende har linoleum, som får det det fornyet, 
da det kun har været på tale at optimere de eksisterende materialer ikke en totalrenovering af 
jeres bitrapper. Malede / lakerede trappetrin vil således afslibes og efterbehandles med 4 
gange lak. Betonhavefliserne i Christianshavns Voldgade 3 vil ikke blive udskiftet. 
SPØRGSMÅL: Kan man på nuværende tidspunkt oplyse noget om hvornår og hvordan der skal 
foretages valg af farver til træværk, linoleum  og vægge. 
SVAR:  Flg. er jf. udbudsmaterialet aftalt vedr. valg af farver: 
Farve og glans Lofter og løb – Råhvid glans 5 – 7 
Vægge i Råhvid glans 10, som Silikatmaling endelig farve og glans aftales med tilsynet, efter 
endt udbud. 
Træværk, som vægge dog i glans 40/50, endelig farve bestemmes efter endt udbud. 
Vinduer – Råhvid, glans 50, endelig farve aftales med tilsynet, efter endt udbud. 
Generelt for farve og glans så udføres der prøver til tilsynets/foreningens endelige 
godkendelse, før malerarbejdets udførsel. 
Linoleums farver vil blive forelagt, tilsynet og besluttet i samarbejde med bestyrelsen. 
Tidspunktet for valg af farver vil blive aftalt med bestyrelsen. 
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Mail fra ejer Peder Møller, som blev besvaret på den Ekstraordinære Generalforsamling: 

 

From: Peder Møller <peder.moeller@privat.dk> 

Sent: Sunday, November 25, 2018 10:38 PM 

To: bestyrelsen@applebysgaard.dk 

Subject: Renovering af bagtrapper 
  
Jeg kan desværre ikke deltage i den ekstraordinære generalforsamling på tirsdag, da jeg er 
andetsteds i byen den aften. Hvis jeg alligevel må besvære Jer med et par bemærkninger til 
det der skal besluttes, bliver det så ad denne vej: 
  
Tak for den fyldige orientering, et godt grundlag for drøftelse og beslutning på tirsdag! Jeg 
sætter pris på at I øjensynligt har som udgangspunkt at holde udgifterne inden for den 
nuværende langsigtede vedligeholdelsesopsparing, og ikke straks tænker i at der må 
opkræves ekstrabidrag. 
  
Om det så holder på længere sigt, er jo aldrig til at vide med sikkerhed (når man bor i en ældre 
ejendom som vores). Det for mig væsentligste usikkerhedsmoment, som den ellers grundige 
orientering måske går lidt fordækt hen over, er om det er nærmest bare en formsag at 
udskyde facaderenovering med 1 – 2 år. Er det bygningsmæssigt forsvarligt? Vil det kræve 
uforudsete foreløbige udgifter, eller gøre facaderenoveringen, når den kommer, 
uforholdsmæssigt mere bekostelig? Det må jeg gå ud fra at nogen har skænket en tanke, også 
med råd og indsigt fra kyndig side. 
  
For mig (med meget lidt forstand på det teknisk-håndværksmæssige) må det spille en stor 
rolle i overvejelserne at vedligeholdelse af facaden er en nødvendighed, i sidste ende for at 
bygningen bliver stående; mens renovering af bagtrapper, et stykke hen ad vejen i det 
mindste, vel kan henregnes til ikke streng nødvendig forskønnelse. Det kan måske lyde som at 
jeg nu vil gøre det til overflødig luksus – og det er slet ikke min mening. Men hvis økonomien 
sætter snævrere grænser end vi først forestillede og ønskede os, så vilde det (i mit hoved) 
også være en tilladelig løsning f.eks. at bagtrappen her i nr. 3, eventuelt også nr. 1, altså de i 
bedst stand, måtte vente til en senere omgang. (Men så kommer jo overvejelsen og 
vurderingen ind over hvor meget det fordyrer tingene ikke at lave dem i ét hug.) 

  
Det er sådan mine generelle overvejelser over hvad vi har/skal have råd til. Mht. pkt. 3 på 
dagsordenen, eventuelt tilvalg af fuldspartling og filt i Overgaden 2 og 2A, kan det jo for den 
ukyndige (som mig) umiddelbart se ud som ”lidt mere eller mindre luksus”. Men mon det ikke 
her, som i mange andre sammenhænge, nok så meget drejer sig om at den lidt dyrere løsning 
nu og her er den billigste på lidt længere sigt, altså at pengene på langt sigt er givet godt ud. 
Jeg håber at der vil være indsigtsfulde folk nok til at træffe et fornuftigt valg. 
  
Godt og gemytligt møde! 
Venlig hilsen 
Peder, Voldgaden 3, 5. tv. 
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Dette dokument er underskrevet digitalt via Penneo.com. Signeringsbeviserne i 
dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af 
det originale dokument.  Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et 
certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i 
denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet 

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af Penneo e-signature ser-
vice <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet 
er uændret. 

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indle-
jret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: 
https://penneo.com/validate

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift.
Underskrivernes identiteter er blevet registereret, og informationerne er listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument.”

Marianne Fryd Christensen
Formand
På vegne af: E/F Applebys Gård
Serienummer: PID:9208-2002-2-331262824629
IP: 193.28.xxx.xxx
2019-01-07 15:48:46Z

Finn Valentin
Dirigent
På vegne af: 8-339 E/F Applebys Gård
Serienummer: PID:9208-2002-2-270699639699
IP: 130.226.xxx.xxx
2019-01-07 16:44:37Z
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 39SXIu+vnGbCIyUn6m5M4BHu1H90KVBQuz0R8mOhYoE=


 
busqfHBTECO/QWvwnXuRL+UslPZuUdUXXUpxIo+YLwFk4JF4huO3UtCS7O6sC5iDUoQ9tqOGgWDp
jhLv5ztgCc9gj8Tg7ybVFcT2/EYi0FQd3RAK8kNcmvEB0H2FyAs/wgl/auwK9vK/NCUpfFTJTIWn
uNSFVQoU3X8FLBbupbjlnZtJvtf9XSy0ezmP63Up28cAL1eggkpMma6qcNrLH/oByPikLFUeOZdD
tJz/B4nvaFXd+/buBHH2JlAwMA8GiRoSIB22aP36GrC6ypEr7fOJokhCvV9t6yFMMiJvV3Ad4uSr
a7f9ZycIoqbA8+aChWE/Cy4kzIvVmD6y+xhN9w==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgNi4xOyBXT1c2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzY3LjAuMzM5Ni43OSBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  signingRequestId MjkwMTExMA==
  document_digests W3sia2V5IjoiMUdJUEwtNDJET0EtT1BMRE4tN0U4RzUtQlpXVzMtVUhPWUQiLCJkaWdlc3QiOiI2YTY3ZDAyYTJlYTNmYWRjN2IxNjNjNjFiMTA4ZWU3ZWQxNjU1Nzc1NWE1NDQ1MjljNDgyZWM4NjJhMjE4ZWViIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge WktXWkUtWUFER0stVkM4SUstRVRFVTEtWlNZMEktT09aQjc=
  TimeStamp MjAxOS0wMS0wNyAxNTo0Nzo1OCswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 SkzbGVkoIzBed/MLws2jyL4cu4zAFq39c1Qjk8Q1gSI=


 
LbBTyINYiGm1tWqhJaWs1g/0x4z7ALkq9mraFSZVr3SdCy0xpBbTmQdELy3eo5qMg0kNvFFSxtDk
a781+CSHwCj87TznOHBEOFdnkXGc+wTyF1wh341yI9cdtg4lM7gZw/ISdMfrImcizNGKYS92FTfx
zm+FRPzIbeR08AdjOVxDBJZHsCS/ysq9OrXzcUlHMYkdFaPLo7HyEDb6Hn6ZZgkdZk9eXymYC7wZ
dXh9PHOOwN0SFtslBlMrKpjPOFYW+7Wp9WVFQ4VZQnsikAnWdE4A4Y/pWIsWS9Q6v0MdDz9giRQN
+GMLZ7yiLzyEno4O8yEjtlFfNPjH2xQe05p2Mw==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzU4LjAuMzAyOS4xMTAgU2FmYXJpLzUzNy4zNiBFZGdlLzE2LjE2Mjk5
  signingRequestId MjkwMTE0MA==
  document_digests W3sia2V5IjoiMUdJUEwtNDJET0EtT1BMRE4tN0U4RzUtQlpXVzMtVUhPWUQiLCJkaWdlc3QiOiI2YTY3ZDAyYTJlYTNmYWRjN2IxNjNjNjFiMTA4ZWU3ZWQxNjU1Nzc1NWE1NDQ1MjljNDgyZWM4NjJhMjE4ZWViIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge RkpGNzEtTkE3VlgtSDdJVVAtV0Q1Q0otMkMySDQtMVRKODE=
  TimeStamp MjAxOS0wMS0wNyAxNjo0MzoxOSswMDAw
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